
 Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XLI/2022 

XLI Sesja w dniu 19 stycznia 2022  

Obrady rozpoczęto 19 stycznia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:51 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary,  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko- Sekretarz Gminy Młynary 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny, 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

Obrady XLI Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 10 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 



 

 

3. Przyjęcie protokołu z XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

31.12.2021 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 31.12.2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Regina Chabros-Dusza, Karol Jóźwiak, Beata Kmito, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Jóźwiak 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Jarosław Kopyciński, 

Justyna Korybska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Pani Maria Słomska zapytała o jakiej powierzchni była działka z przetargu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie pamięta na obecny moment, jednakże ta działka 

przebiegała przez grunty i drogę pewnej osoby, więc byłaby zapewne jedyną osobą 

zainteresowaną nabyciem tej właśnie działki, a Gmina uznała, że sprzedaż działki byłaby 

najlepszym rozwiązaniem. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli uwag oraz interpelacji. 

 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Sołtysowie nie mieli żadnych uwag. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie obu uchwał 



jednocześnie. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany zachodzące w Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Pani Maria Słomska zapytała o punkt informacyjny dotyczący programu „Czyste Powietrze”. 

Pani Burmistrz odpowiedziała na temat jego funkcjonalności, jaki jest cel tego programu oraz 

kto za niego odpowiada w Urzędzie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

Pani Burmistrz wspomniała również o kwocie kredytu rządowego i jak można byłoby go 

zoptymalizować.  

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

c) udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił w jaki sposób jest przeprowadzana pomoc finansowa 



i z czego ona wynika. Wyjaśnił także czemu projekt pomocy jest droższy w porównaniu z 

rokiem poprzednim. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o działanie ZIT. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła jak działa program Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

Oznajmiła, iż pieniądze które trafią do Urzędu z tego programu, są dedykowane wyłącznie 

obszarowi naszej Gminy.  

 

Pani Sekretarz poinformowała również, iż w ramach ZIT-u organizowane są również projekty 

edukacyjne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Gminie Miasto Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

d) zmieniająca uchwałę nr XXXIX/259/2021 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

współdziałania przy realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XXXIX/259/2021 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

współdziałania przy realizacji Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

e) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2022, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę i poprosił o komentarz. 

Pani Mecenas omówiła, co zostało zmienione w uchwale. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że nie 

było zapotrzebowania tutaj na opinie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał czy w tym przypadku prawo się nie zmieniło. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że dotyczy to tylko zmiany interpretacji. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2022,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Agnieszka 

Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Florczyk 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej skierował się w stronę oglądających przedstawicieli 

Organizacji Pozarządowych zapewniając że kwoty wsparcia na 2022 rok pozostały bez 

zmian. 

f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary w zakresie 

parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania terenów. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Pani Maria Słomska zapytała o uzasadnienie odrzucenia zmian. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że prowadziła dyskusję z firmą na temat tego czy będzie to 

oczyszczalnia czy podczyszczalnia. Firma określiła się, że będzie to podczyszczalnia, 

jednakże firma „Spomlek” wystąpiła o budowę oczyszczalni. Pani Burmistrz oznajmiła, że 

gmina nie mogła się na to zgodzić, gdyż w momencie zgody przestalibyśmy pełnić funkcję 

aglomeracji, co zamknęłoby drogę na pozyskiwanie środków na inwestycję. 

 

Pani Sekretarz wytłumaczyła, że nasza oczyszczalnia po modernizacji nie będzie miała 

żadnych problemów z funkcjonowaniem, jednakże budowa kolejnej oczyszczalni oraz 

utracenie statutu aglomeracji nie leży w interesie Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Młynary w zakresie 

parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy oraz zagospodarowania terenów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, 

Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria 

Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Odpowiedzi udzielane były na bieżąco. 

9. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał jaki jest wpływ Gminy na utrzymanie dróg powiatowych i 

wojewódzkich w związku z wypadkiem na jednej z dróg. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że stan dróg powiatowych i wojewódzkich na terenie naszej 

gminy jest monitowany przez gminę. W dniu wypadku, wiedząc o bardzo złych warunkach na 

drodze, we wczesnych godzinach rannych, prosiła zarządcę drogi o jej posypanie.  

Pan Tadeusz Wandrowski spytał o gwarancję na dwie ulice: Osińskiego i Konarskiego. 



Pani Burmistrz oznajmiła, że przegląd obu ulic odbył się wiosną i będą dokonane ich 

naprawy. Nadmieniła również, że przeglądy odbywają się co roku przez 5 lat i wszystkie 

ubytki będą naprawiane sukcesywnie.  

Pan Andrzej Florczyk zapytał o temat budowy wiatraków w gminie Milejewo i stanu dróg 

jaki pozostawia za sobą budowa oraz jej pojazdy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że sytuacja w Gminie Milejewo jest monitowana. Rozmawiała 

również z Wójtem Milejewo w tej sprawie. 

Pan Tadeusz Wandrowski spytał Panią Burmistrz o incydent ze śmieciami na odcinku drogi 

do Podgórza. Czy był to incydent celowy i zamierzony. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Zarząd Dróg Powiatowych został poinformowany o tym 

fakcie i jest za to odpowiedzialny. Pani Burmistrz uważa, że było to działanie zamierzone. 

Wspomniała również o odpadach w Starym Monasterzysku, które trzeba było zutylizować za 

kwotę 80 000,00 zł, ale na szczęście udało się znaleźć sprawcę tego incydentu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Radnych, że złożył pismo do urzędu w 

związku z planem pracy Komisji Rewizyjnej. Jeżeli otrzyma odpowiedź, zostanie ustalony 

termin posiedzenia komisji. 

 

10. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


